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Plats: Hos Karin 
 
Närvarande: Cina Fast-Frendelius 
                     Åsa Hult-Lundgren 
                     Karin Winblad 
                     AnnaStina Mattsson 
                     Hanna Johansson 
 
Dagordning: FÖRRÅDSBYGGE 
                     STÄDDAG 
                     ÅRSMÖTET 
 
FÖRRÅDSBYGGE 
Våra grannar på Vårvägen Sköld/Westerberg vill att vi yttrar oss angående förrådsbygge på deras 
tomt. Styrelsen beslutar att godkänna planerna på förrådsbygge enligt deras ritning. 
 
STÄDDAG 
Söndagen den 9 maj kl. 10.00. En container bör beställas. Sandlådan behöver grävas ur och ny sand 
ska beställas. Cina pratar även med entreprenören som gjort markarbeten på parkeringen. 
Ett lager med finkornig sand ska läggas på det grus som nu ligger. Det behövs även jämnas ut på en 
del ställen då det blivit hjulspår under vintern 
 
ÅRSMÖTET 
Hålls på Bollmora föreningsgård den 27 april kl.19.00. Vi har för avsikt att senast två veckor innan 
årsmötet ge ut kallelse, dagordning, revisionsberättelse, verksamhetsberättelse, budget och motioner 
till alla hushåll. Vi diskuterar och förbereder alla handlingar och bestämmer att träffas den 7 april kl. 
19.00 hos Cina då vi ska vara klara med det administrativa. En debiteringslängd skall också upprättas. 
Valberedningen (Christoffer och Annicka) jobbar på för att kunna presentera den nya styrelsen på 
årsmötet. Inkomna motioner: 
1/ Staffan. Bergvärmefråga. Styrelsen bifaller förslaget och föreslår att en arbetsgrupp jobbar vidare 
med frågan. 
2/ Eva. Byggställning. Motionen bör preciseras med ett kostnadsförslag. Styrelsen föreslår att förslaget 
jämförs med att hyra en ställning. 
3/ Ingela. Buskar. Ett förslag att plantera buskar eller liknande på den ”plätt” som idag används som 
parkeringsplats. Det har blivit hjulspår i marken. För att förhindra parkering på ytan ser styrelsen att en 
plantering av tex. en buske vore lämpligt. 
4/ Styrelsen lägger fram en motion att inköpa ett bokföringsprogram. AnnaStina tittar på de program 
som kan vara lämpliga. 
5/ Styrelsen föreslår att en lekstuga köps in till gården till en kostnad av max 5000 kronor 
Under punkten övriga frågor på årsmötet har vi: 

- hemsidan 
- parkeringen 
- cykelförråd 
- inbrottsstatistiken 
- städdag 
- festkommitté 

Ett konstituerande möte skall hållas efter årsmötet med den nya styrelsen. Åsa som avgår har 
ombesörjt beställning av glastömning. 
 
NÄSTA MÖTE 
Onsdag 7 april kl 19.00 hos Cina 
 
Vid protokollet                                      justeras 
Karin Winblad                                      Cina Fast-Frendelius 


